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Raadsvoordracht

Onderwerp: Beschikbaarstelling krediet voor herinrichting Sportpark De Diemen
Datum: 26 mei 2020
Steller: K. Boers en F. Put
Portefeuillehouder: J.D.W. Klaasse

Relevante achtergrondinformatie 
Voorgeschiedenis
In de in september 2015 door uw raad vastgestelde Sportnota 2016-2020 “Sportieve kracht van 
Diemen” zijn als knelpunten o.a. opgenomen het (op termijn) gebrek aan veldcapaciteit bij de SV 
Diemen,  het ontbreken van hockey in Diemen en de onderbezetting van het complex van TIW- 
Survivors. In hoofdstuk III.III van het Coalitieakkoord Diemen 2018-2022 “Duurzaam Samenleven” 
worden deze knelpunten onderschreven. 

Concrete aanleiding
Op 6 maart 2016 ontving de gemeente het verzoek van de SV Diemen om tot de aanleg van een 
vierde veld ten behoeve van deze vereniging over te gaan. 
Op 28 juli 2017 ontving de gemeente een burgerinitiatief waarin wordt gevraagd om ten behoeve van 
de Hockeyclub Diemen (HC Diemen) in Diemen twee hockeyvelden en een club/kleedaccommodatie 
aan te leggen. 
In het kader van de bouw van de nieuwe sporthal aan de Prins Bernhardlaan moet het clubhuis en 
één buitenhandbalveld van SV Zeeburg op de huidige locatie verdwijnen. Zeeburg heeft in dit kader 
aangegeven voor het buitenhandbal meer toekomstperspectief te zien in de aanleg van een nieuw 
buitenhandbalveld op het sportpark in plaats van een nieuw veld naast de sporthal. Aanvullend heeft 
de vereniging aangegeven dat beachhandbal momenteel een behoorlijke vlucht neemt en dat de 
aanleg van een beachveld in dit kader zeer gewenst is. Dat veld kan dan ook worden gebruikt voor 
beachhockey, beachvolleybal, beachkorfbal en beachvoetbal. 

Toelichting
Inhoud van de voordracht 
Op het Sportpark De Diemen is momenteel gevestigd de Honk- en Softbalclub TIW-Survivors. 
In de sportnota is de onderbezetting van het complex van deze vereniging benoemd als een knelpunt. 
Wanneer deze club elders kan worden gehuisvest, ontstaat er op het sportpark ruimte voor de aanleg 
van twee hockeyvelden (het burgerinitiatief), extra capaciteit voor voetbal (verzoek SV Diemen), een 
handbalveld, een beachveld en extra ruimte voor (fiets)parkeren. 
In plaats van de circa 100 leden van TIW-Survivors zouden er op deze locatie dan op termijn circa 900 
sporters (700 hockeyers, 100 extra voetballers en 100 handballers) kunnen worden gefaciliteerd. 
Bovendien worden zo drie knelpunten uit de door uw raad vastgestelde Sportnota 2016-2020 
opgelost.

Bovengenoemde herinrichting is uitgewerkt in varianten, waarbij rekening is gehouden  met 
verschillende randvoorwaarden. Deze zijn o.a.:

- de hoogspanningsmast en -kabels. 

Gevraagde beslissing
- In te stemmen met de voorgenomen herinrichting van Sportpark De Diemen, waarbij 

bestaande honkbalvelden worden aangepast naar voetbal-, hockey- en handbalvelden
- Voor deze herinrichting een krediet beschikbaar te stellen van €2.500.000
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- de C2000-mast ten noorden van de huidige honkbalvelden
- leefgebied beschermde flora en fauna (o.a. waterspitsmuis en vliegroutes vleermuizen 

langs de sloot van het spoor)
- aanwezigheid Japanse Duizendknoop in zuidelijke bomenrij
- het wandelpad langs de sloot bij het spoor dat zeer recentelijk door de gemeente is 

aangelegd als verbinding tussen Plantage de Sniep en de Diem
- extra behoefte aan parkeren. Hoewel volgens de normering niet strikt noodzakelijk bij 

deze geplande ontwikkeling, weten we dat er op dit moment in sommige weekenden een 
tekort aan parkeerplaatsen is. Met het vervallen van de overloopparkeerplaatsen door de 
tijdelijke huisvesting bij de Kersenboom en de intensivering van het gebruik van het 
sportpark zijn er meer auto’s dan nu te verwachten. Daarom wordt er meer ruimte voor 
parkeerplaatsen gecreëerd. Dit geldt overigens ook voor fietsparkeerplaatsen.   

- effect van geluid en verlichting voor de omgeving door oriëntatie velden en afstand t.o.v. 
de wijk.

Onder “argumenten en keuzemogelijkheden” wordt dieper ingegaan op de verschillende varianten die 
rekening houden met bovenstaande randvoorwaarden. 

Variant 1 ligt aan de basis van de aangepaste raming en de kredietaanvraag. Variant 2 wordt geacht 
binnen deze raming te passen. Verdere detaillering van het ontwerp wordt samen met de 
sportverenigingen die er gebruik van gaan maken en andere betrokkenen (zoals de buurt) opgepakt 
na vaststelling van het krediet binnen de randvoorwaarden. 
Het college stelt het definitieve ontwerp uiteindelijk vast.  

Argumenten en keuzemogelijkheden

Herinrichting Sportpark
Op basis van uw (geamendeerde) besluit van 19 oktober 2017 en voorts op basis van het bepaalde in 
hoofdstuk III.III van het Coalitieakkoord Diemen 2018-2022 “Duurzaam Samenleven” is door ons 
onderzoek gedaan naar respectievelijk de verplaatsing van TIW-Survivors naar Amsterdam of naar 
Park Spoorzicht en, op basis van voortschrijdend inzicht/ het projectplan Spoorzicht 2.0, de aanleg 
van twee hockeyvelden op Park Spoorzicht. De uitkomsten van deze onderzoeken zijn door middel 
van “Informaties van het College” reeds met u gedeeld. 

In de “Informatie van het college” van 7 december 2018 deelden wij u mede, dat uit het onderzoek 
naar de mogelijkheid van de aanleg van een sportvoorziening op Park Spoorzicht blijkt, dat dit uit 
zowel natuur-ecologisch als uit financieel oogpunt niet realistisch is. 

De gemeente Amsterdam heeft een onderzoek gedaan naar de verplaatsing van TIW-Survivors. Op 
17 juli 2019 hebben wij het resultaat van dit onderzoek met u gedeeld. Voor de volledigheid hebben 
wij het complete onderzoeksrapport thans nogmaals bij dit voorstel gevoegd.

Het onderzoeksrapport van de gemeente Amsterdam concludeert dat er slechts één realistisch 
scenario is, dat zoveel mogelijk recht doet aan de belangen van alle betrokken partijen en dat op 
relatief korte termijn haalbaar is en dat is de verhuizing van TIW-Survivors naar Sportpark 
Middenmeer (complex van OVVO) in Amsterdam. Voor de effectuering van dit scenario zijn wel wat 
aanpassingen aan dit complex noodzakelijk. Aanpassingen waarvan Amsterdam heeft aangegeven, 
dat zij bereid is deze uit te voeren.

Na het verschijnen van het onderzoeksrapport van de gemeente Amsterdam hebben wij de wethouder 
Sport van Amsterdam op 23 juli 2019 een brief gezonden waarin wij haar hebben medegedeeld, de 
conclusie uit het rapport volledig te onderschrijven en waarin wij haar nadrukkelijk hebben gevraagd, 
wanneer de voor de verhuizing van TIW Survivors noodzakelijke aanpassingen in Middenmeer gereed 
zouden kunnen zijn. Op 29 oktober 2019 ontvingen wij het antwoord op onze brief. Uit dit antwoord 
bleek, dat de aanpassingen in het Sportpark Middenmeer medio 2020 gereed kunnen zijn. 

Kort na de ontvangst van het antwoord op onze brief hebben wij besloten dat TIW-Survivors het 
honkbalseizoen 2020 nog in Diemen kan spelen maar dat de vereniging daarna (dus medio oktober 
2020) voor de beoefening van haar sporten naar Sportpark Middenmeer in Amsterdam zal moeten 
verhuizen. De overeenkomsten met de vereniging voor het gebruik van respectievelijk hun 
clubaccommodatie en de sportvelden in Diemen zijn op dit besluit door ons aangepast en TIW-
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Survivors is hierover door ons mondeling zowel als schriftelijk uitgebreid geïnformeerd. Voorts hebben 
wij besloten binnen een projectorganisatie te starten met de voorbereidingen voor de herinrichting van 
het Sportpark De Diemen met als doel u nog in de eerste helft van 2020 een allesomvattend voorstel 
voor te leggen. Door middel van een “Informatie van het College” d.d. 12-11-2019 bent ook u over 
deze laatste stappen/besluiten geïnformeerd. 

TIW Survivors 
Wij kunnen ons goed voorstellen dat de verplaatsing van TIW-Survivors naar sportpark Middenmeer 
veel emoties teweeg brengt. De vereniging is in de loop der jaren goed geworteld in de Diemense 
samenleving en de bij de vereniging betrokken vrijwilligers en leden hebben een hechte band met 
elkaar opgebouwd. Onze afwegingen vallen nu echter anders uit dan TIW-Surivivors gewenst had.
De beperkte ruimte voor sport in Diemen willen we zo optimaal mogelijk benutten, zodat zoveel 
mogelijk Diemenaren hun sport kunnen goed beoefenen. Daarom hebben wij er nu voor gekozen om 
de ruimte op sportpark De Diemen voor hockey, voetbal en handbal te bestemmen. Sporten waar in 
Diemen -in tegenstelling tot honkbal - een groeiende vraag naar is en die bovendien veel meer 
beoefenaren tellen.

Ons voornemen is ook niet om afscheid te nemen van TIW-Survivors. De vereniging kan lid blijven 
van de Sportraad Diemen en tegen het Diemense tarief gebruik blijven maken van onze 
binnensportaccommodaties. Verder spannen we ons in om de landing in Amsterdam zo goed mogelijk 
te laten verlopen. De gemeente Amsterdam heeft ons aangegeven dat ze bereid is om een aantal 
aanpassingen op sportpark Middenmeer te doen, zodat de verhuizing van TIW Survivors mogelijk 
wordt.. De gemeente Amsterdam start de aanbesteding van deze werkzaamheden nadat 
onderliggend besluit genomen is en heeft deze in 2020 afgerond. Tevens zal TIW-Survivors voor de 
met een verhuizing naar Amsterdam gepaard gaande kosten op basis van een onderbouwde 
kostendeclaratie van ons een verhuiskostenvergoeding kunnen ontvangen. 

Indien we op afzienbare termijn de hockeyvereniging in Diemen willen faciliteren, ligt de toekomst van 
TIW Survivors op Sportpark Middenmeer, hoe spijtig dat voor deze vereniging ook is. De afwegingen 
van ons college zijn in lijn met eerdere afwegingen van uw raad en de sportnota. Wij blijven zoals 
steeds in dit proces bereid tot constructieve gesprekken met TIW Survivors.

De herinrichting
De varianten
De beperkte ruimte in het gebied, de verschillende randvoorwaarden en alle wensen maken deze 
herinrichtingsopdracht een lastige opgave.  Er zijn een paar varianten mogelijk. 

Variant 1
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Deze variant biedt extra ruimte aan alle sporten, houdt rekening met de beperkende randvoorwaarden 
en leidt tot een kwaliteitsverbetering van het gebied. 

Samenvatting kenmerken en consequenties
Kenmerken Consequenties
Minder effect/overlast geluid en verlichting 
op de woonwijk door oriëntatie velden en 
afstand hockey t.o.v. woonwijk dan variant 
2.

Voetbalveld en handbalveld liggen circa 100 
meter verder van kantine Voetbal en dus 
minder logisch

Voetpad van Daarom Diemen wandelroute, 
van wijk richting de Diem, blijft behouden

Zuidelijke natuurlijke oever moet aangepast 
worden i.v.m. voetbal

Leefgebied waterspitsmuis (natuurlijke 
oever bij het spoor) blijft bestaan

Elektrakabels moeten verlegd worden door 
hockeyveld
Sloot in het noorden gedempt t.b.v. 
hockeyveld
Minder ruimte voor extra parkeerplaatsen
Foerageergebied vleermuizen (bomenrij bij 
sloot spoor) wordt op een punt onderbroken.

In deze variant wordt het voetpad (1), een van de wandelroutes van de Daarom Diemen wandelkaart, 
behouden. Dit zorgt ook voor een betere verbinding tussen de wijk en de Diem. Ook houdt het de 
natuurlijke oever en leefgebied van de waterspitsmuis in stand. De afstand tussen de (toekomstige) 
woningbouw en de hockeyvelden (5) is groter dan in variant 2, waardoor er sprake is van minder 
effect van geluid en verlichting van die sport. Dit is ervan uitgaande dat de hockeyvelden intensiever 
gebruikt gaan worden dan het voetbalveld, ook in de doordeweekse avonduren. Het voetbalveld geldt 
als wedstrijdveld. 

De consequenties van deze variant zijn o.a. dat er relatief weinig ruimte is tussen de velden (2); de 
natuurlijke oever en bomenrij aan de zuidelijke kant van het plangebied moet worden opgeofferd(3); 
het foerageergebied van de vleermuizen wordt op een plek onderbroken; een sloot moet worden 
gedempt; er minder ruimte is voor parkeren (6); en het voetbalveld (7) en handbalveld verder weg van 
de kleedkamers en kantine van SV Diemen komen te liggen dan in variant 2. Het is nog mogelijk dat 
het handbalveld ruilt met de plek van beachveld, e.a. afhankelijk van nadere afstemming en 
onderzoeken. 

Variant 2
De vraag van de voetbalvereniging uit 2016 was een extra veld, op basis van de verwachting dat de 
groei van het ledenaantal een vierde veld snel noodzakelijk zou maken. Uit zeer recent onderzoek van 
de KNVB blijkt dat er op dit moment met het huidige ledenaantal van de vereniging geen extra veld 
nodig is. Wel wordt door de KNVB de verwachting uitgesproken, dat met de groei van Diemen een 
extra veld snel nodig zal zijn. De ruimte op het sportpark is beperkt en de voetbalvereniging heeft de 
wens het veld dicht bij haar kantine en kleedkamers te positioneren. Het alternatief dat daar rekening 
mee houdt is om een heel natuurgras voetbalveld aan de noordelijke kant van het plangebied te 
plaatsen. Dit is uitgewerkt in variant 2. 
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Samenvatting kenmerken en consequenties
Kenmerken Consequenties
Voetbalveld en handbalveld liggen dichter bij 
kantine Voetbal en dus logischere indeling 
sportpark.

Voetpad van Daarom Diemen wandelroute, 
van wijk richting de Diem, bestaat niet meer. 

Meer ruimte voor extra parkeerplaatsen op 
een logischere plek. 

Oriëntatie hockeyvelden zorgt voor meer 
effect/overlast geluid en verlichting op de 
woonwijk. 
Elektrakabels moeten verlegd worden door 
handbalveld
Leefgebied waterspitsmuis (natuurlijke oever 
bij het spoor) wordt op twee punten 
aangetast
Sloot in het noorden gedempt t.b.v. 
voetbalveld
Zuidelijke natuurlijke oever moet aangepast 
worden i.v.m. hockey
Foerageergebied vleermuizen (bomenrij bij 
sloot spoor) wordt op twee punten 
onderbroken.

Net als in variant 1 moet de natuurlijke oever en bomenrij aan de zuidelijke kant van het plangebied 
worden opgeofferd (3) en elektrakabels verlegd. Daarnaast wordt er een extra sloot gedempt (3). 
Tevens wordt de natuurlijke oever, het leefgebied van de waterspitsmuis en beschermde vleermuizen, 
op twee punten aangepast en onderbroken (4), hier zijn nadere onderzoeken en mogelijk 
vergunningen in het kader van de Wet Natuurbescherming nodig. Deze onderzoeken zijn uitgezet en 
worden naar verwachting in het najaar opgeleverd. Ook verdwijnt het recentelijk door de gemeente 
aangelegd voetpad van de Plantage de Sniep richting de Diem (1). Ten slotte zorgt de oriëntatie van 
de hockeyvelden voor meer overlast van geluid en verlichting richting de omgeving (2 en 5). 
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Variant 3 

In variant 3 is de optie uitgewerkt waarbij we binnen het budget van €1.500.000 blijven. In dit scenario 
kunnen er alleen hockeyvelden, parkeren en de noodzakelijke investeringen in de voorbereiding en 
afwerking worden gerealiseerd. Dit scenario houdt de zuidelijke natuurlijke oever in stand (4) en biedt 
ruimte voor het creëren van een groene afscheiding tussen de wijk en de velden(5). Dit scenario biedt 
nog wel kans om ruimte te reserveren (4) om in de toekomst een half kunstgrasveld, handbalveld of 
iets anders aan te leggen.  

Andere oriëntatie van de velden is overwogen en onderzocht, maar niet mogelijk gebleken, vanwege 
het leefgebied van de waterspitsmuis/vleermuizen, behouden van het voetpad, natuurlijke oevers en 
bomenrij, geluid en verlichting richting de wijk en de zone van hoogspanningsmast en C2000 mast. De 
optie om handbal en het beachveld te laten vallen om een heel voetbalveld mogelijk te maken is 
gezien de afmetingen van de velden niet mogelijk. 

Na afronding van onderzoeken naar verlichting, geluid en de ecologische kenmerken neemt het 
college een besluit over de optimale inrichting. 

Gevolgen en risico’s
Financieel
In totaal wordt er een budget gevraagd van €2.500.000 dit betreft een verhoging van circa €800.000 
exclusief btw en €1.000.000 inclusief btw t.o.v. de begroting 2020. Het budget is gebaseerd op variant 
1, maar variant 2 wordt geacht binnen de raming te passen. 

De oorzaken van de verhoging van het bedrag zijn: 
 De aanwezigheid van de Japanse Duizendknoop aan de zuidelijke plangrens. Dit is een zeer 

agressieve invasieve soort plant, die dwars door funderingen en velden heen kan groeien. 
Ook kan het achterblijven van slechts een centimeter stukje wortel opnieuw tot een gehele 
groei leiden. Dit betekent dat de plant op een zeer zorgvuldige en kostbare methode 
verwijderd moet worden.

 Extra wensen als een handbalveld en beachveld
 Meerkosten door locatie van hockey en voetbal 
 Meerkosten voor het gereedmaken van de locatie voor de aanleg van de nieuwe velden dan 

verwacht. Zo moeten er o.a. een sloot worden gedempt, oevers worden aangepakt, 
beschoeiingen gemaakt en extra grond worden gestort. 

 Meerkosten voor inrichting waaronder het realiseren van een extra parkeerterrein om de 
verwachte groei van gebruikers beter te faciliteren. 

 Onderzoeken en plankosten. In het originele krediet is geen rekening gehouden met soms 
prijzige onderzoeken naar Flora en Fauna, geluid, verlichting en externe veiligheid. 

 Risico en prijsontwikkeling in de markt. 
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In geval er geen extra budget ter beschikking komt en het bedrag €1.500.000 blijft, dan kan alleen 
hockey worden aangelegd, rekening houdend met de Japanse Duizendknoop, grondwerkzaamheden, 
risico’s en plankosten. I.v.m. aanbestedingsrisico en om een zo goed mogelijke aanbieding te krijgen 
uit de markt wordt het bedrag in dit openbaar stuk niet verder uitgesplitst.

Exploitatie
Door de verhoging van het krediet stijgen de kapitaalslasten met €58.000 per jaar. Dit is opgenomen 
in de kadernota en moet in het kader van de meerjarenplanning worden besloten. 

Verhuur
De nieuwe velden blijven eigendom van de gemeente Diemen en worden verhuurd aan de nieuwe 
verenigingen. In de kadernota 2021 en de begroting 2021 zijn de nieuw verwachte huurinkomsten 
opgenomen. 

Onderhoud
In het kader van onderhoud wordt het bestaande areaal aan sportvelden in de voorgestelde 
herinrichting vergroot met drie extra velden ten opzichte van de huidige situatie. De kosten voor 
onderhoud zullen evenredig toenemen en worden verwerkt in de begroting 2021.   

Juridisch
Het huurcontract met TIW Survivors voor de accommodatie en de velden is opgezegd. Zij hebben 
tegen dit besluit bezwaar aangetekend. Dit bezwaar is niet-ontvankelijk verklaard. Niet uit te sluiten 
valt dat TIW-Survivors vervolgstappen zal ondernemen. Wat deze vervolgstappen inhouden en wat 
voor gevolgen dit heeft voor de planning en het project is op dit moment onduidelijk. 

Het bestemmingsplan staat deze herinrichting toe. Wel is er aan de rand van het plangebied een 
dubbelbestemming Hoogspanning. Uit onderzoek blijkt dat sporten nabij deze hoogspanningsmasten 
veilig is. Er is toestemming van de netbeheerder (TenneT) nodig voor de werkzaamheden die hier 
plaatsvinden, dit wordt alleen gegeven als aan de voorwaarden wordt voldaan. In de variant 1 komen 
we met de rand van het voetbalveld in deze zone, in geval van de variant 2 raken we deze zone op 
meerdere plekken. Hierover is de gemeente in overleg getreden met TenneT, waaruit blijkt dat dit 
mogelijk is onder bepaalde voorwaarden. Verlichtingsmasten in deze zone zijn lastig, maar 
bouwwerken tot circa 5 meter hoog passen. Officieel toestemming wordt pas gegeven na het 
definitieve ontwerp. 
Er zijn mogelijk maatwerkvoorschriften (als een hogere waardenbesluit) nodig t.b.v. verlichting en 
geluid in het kader van het Activiteitenbesluit, waarbij hogere waardes worden toegestaan. De 
onderzoeken hiernaar lopen. In geval dit nodig is, worden hier de reguliere procedures voor gevolgd. 

Voor het selecteren van de aannemer wordt er een meervoudig onderhandse aanbesteding opgezet. 
In dit traject gaan we partijen met kennis en ervaring met deze werkzaamheden aanhaken. In de 
huidige situatie van Corona is de verwachting dat aannemers enthousiast zijn over nieuwe 
opdrachten. Echter, kan de huidige crisis er ook voor zorgen dat de partijen die wij willen vragen failliet 
zijn gegaan of later in financiële problemen komen. We vinden het belangrijk om juist in deze tijden als 
overheid niet te stoppen met investeringen, om ervoor te zorgen dat de gevolgen van de crisis voor de 
markt beperkt blijven. 

Duurzaamheid
In het project worden alle relevante uitgangspunten m.b.t. duurzaamheid van de gemeente en 
instanties over het aanleggen van sportvelden meegenomen. Er wordt extra aandacht besteed aan de 
verschillende leefgebieden van verschillende beschermde diersoorten.  

Andere risico’s?
Flora en Fauna
In het gebied is een verkennend onderzoek naar Flora en Fauna uitgevoerd. Hieruit blijkt de 
aanwezigheid van de waterspitsmuis in de sloot langs het spoor. Tevens wordt de bomenrij langs 
deze zone vermoedelijk gebruikt als foerageergebied door vleermuizen. Ook is er in het gebied 
mogelijke verblijfplaats van bepaalde beschermde kikkers. In de variant 1 wordt hier rekening mee 
gehouden, door met de locatie van de velden uit deze strook te blijven. T.b.v. variant 2 wordt er nader 
onderzoek gedaan naar de leefgebieden van deze soorten eventuele mitigerende maatregelen die 
getroffen kunnen worden. De resultaten worden in het najaar verwacht.  



8

Geluid en verlichting
De voorgestelde herinrichting betekent intensiever gebruik van dit gedeelte van het sportpark. Dit is 
toegestaan volgens het bestemmingsplan. Wij realiseren ons echter dat het resultaat van de 
herinrichting gepaard gaat met extra geluid en effect van verlichting op de omgeving. We hebben hier 
onderzoek naar laten doen en treffen bepaalde maatregelen om deze effecten zo min mogelijk te laten 
zijn, als geluidsluwe doeltjes en de oriëntatie van de velden. Onderzoek moet uitwijzen of bepaalde 
maatwerkvoorschriften in het kader van het Activiteitenbesluit nodig zijn. Resultaten worden na de 
zomer verwacht. 

Parkeren
Hoewel volgens de normering niet strikt noodzakelijk bij deze geplande ontwikkeling, weten we dat er 
op dit moment in sommige weekenden een tekort aan parkeerplaatsen is. Met het vervallen van de 
overloopparkeerplaatsen door de tijdelijke huisvesting bij de Kersenboom en de intensivering van het 
gebruik van het sportpark zijn er meer auto’s te verwachten dan in de huidige situatie. Daarom wordt 
er meer ruimte voor parkeerplaatsen gecreëerd, zodat in ieder geval de overloopparkeerplaatsen die 
vervallen zijn worden teruggebracht. Hetzelfde geldt voor fietsparkeerplaatsen. Wel stellen we ons op 
het standpunt dat fietsverkeer naar de sportvelden gestimuleerd moet worden.     

Planning 
De huidige planning is erop gericht om de werkzaamheden af te ronden in juli 2021 dus voor de start 
van de respectievelijke competities.   

Adviesraden
De sportraad is op de hoogte van deze ontwikkeling. 

Wat merkt de burger van de te nemen beslissing?
Het sportaanbod in Diemen verandert. Honk- en softbal wordt verplaatst naar Amsterdam. Hockey 
wordt aan het aanbod in Diemen toegevoegd en de gebruiksintensiteit van het sportpark zal 
toenemen.  

Opmerkingen over de uitvoering

Communicatie en participatie
De sportverenigingen en andere externe stakeholders en gebruikers (zoals de school en de buurt) 
worden betrokken bij de verdere uitwerking van de varianten. Het definitieve ontwerp wordt na 
afstemming met betrokkenen aan het college voorgelegd.  

Alle betrokkenen, omwonenden en anderen worden op verschillende momenten geïnformeerd over 
het plan en de inrichting van het plangebied, d.m.v. brieven, informatie op de website, een eventueel 
online informatiebijeenkomst en via de media. E.e.a. gaat na onderliggende besluitvorming spelen. 

Projectmatig
De herinrichting van het Sportpark wordt projectmatig opgepakt. Na de kredietverlening gaat de 
gemeente met betrokkenen het ontwerp verder uitwerken. Het college beslist uiteindelijk over het 
definitieve ontwerp. De gemeente gaat een marktpartij selecteren via een meervoudig onderhandse 
aanbesteding voor de uitvoering van dit project. Streven is om één partij te selecteren die het gehele 
project gaat uitvoeren. Verwachting is dat het ontwerp en de aanbesteding aan het begin van Q1 2021 
zijn afgerond. De realisatie zal gefaseerd verlopen, waarbij gestreefd wordt naar oplevering voor het 
begin van het seizoen 2021/2022 van voetbal en hockey.

Bijlagen
Onderzoek Amsterdam TIW-Survivors

Burgemeester en wethouders van Diemen,
de secretaris,
J.D. de Kort

de burgemeester,
E. Boog
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Raadsbesluit

Onderwerp:       Beschikbaarstelling krediet voor herinrichting Sportpark De Diemen
20-41

De gemeenteraad van Diemen in vergadering bijeen,

Gelet op 

de voordracht van het college d.d. 26 mei 2020;

 

Besluit

Aldus besloten tijdens de gemeenteraadsvergadering van 2 juli 2020,

De voorzitter, De griffier,

1. In te stemmen met de voorgenomen herinrichting van Sportpark De Diemen, waarbij bestaande 
honkbalvelden worden aangepast naar voetbal-, hockey- en handbalvelden

2.  Voor deze herinrichting een krediet beschikbaar te stellen van €2.500.000


